



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 30 ທັນວາ 2018 (12-30-2018)

ການປະກາດຂອງຊີເມໂອນ

ແມ່ນຫຍັງຄືບາງຢ່າງທີ່ທ່ານບໍ່ເຄີຍຄິດວ່າທ່ານຈະເຫັນມັນເກີດຂຶ້ນໃນຊ່ວງຊີວິດຂອງທ່ານ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພວກເຮົາມີຄວາມຫວັງແນ່ນອນເມື່ອພວກເຮົາຫາກວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຄົນນັບມື້ນັບຫຼາຍຂຶ້ນທີ່ຊື້ຈັກອັດເອກກະສານ 3D (3D printer). ຊຶ່ງມີປະສິດທິພາບເໜືອຈັກອັດເອກກະສານແບບເກົ່າທີ່ພຽງແຕ່ສ້າງຄຳເວົ້າເກົ່າຄືນໃໝ່ເທິງໜ້າເຈ້ງໂດຍໃຊ້ນ້ຳມືກ, ຈັກອັດເອກກະສານ 3D ປະດິດສ້າງສິ່ງຂອງຕ່າງໆໄດ້ໃນຫຼາຍໆຮູບຮ່າງນາໆຊະນິດຈາກວັດຖຸຫຼາຍໆຢ່າງ. ແຕ່ວ່າຈະເປັນຢ່າງໃດນໍ້າຖ້ວນວ່າຈັກອັດ 3D ຫາກສາມາດໃຊ້ໃຫ້ປະດິດສ້າງເຄື່ອງໃນຂັ້ນໃໝ່, ສົມມຸດ, ຕັບຂອງຄົນ? ພວກນັກຄົ້ນຄວ້າກຳລັງຊອກຫາທາງທີ່ເປັນໄປໄດ້ຮຽບຮ້ອຍແລ້ວ. ແທນທີ່ຈະເອົາວັດຖຸບາງຢ່າງມາຢອງຕິດຕໍ່ກັນຫຼາຍໆຊັ້ນສ້າງເປັນສິ່ງຂອງອັນໃດອັນນຶ່ງ, ຈັກອັດຊີວະສາດ (bioprinter) ກໍຈະໃຊ້ແພຈຸລັງຂອງຄົນ (ແຜ່ນເນື້ອເຫຍື່ອໃນໜັງຂອງຄົນ) ມາກໍ່ສ້າງໃໝ່ໃຫ້ມີຊີວິດ. ໃນອະນາຄົດ, ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບອະໄວຍະວະໃໝ່ທີ່ບໍ່ຮູ້ຕາຍຈັກເທື່ອ.

ຈະເປັນໄປໄດ້ບໍ່? ໃຫ້ຄິດເອົາວ່າຈັກອັດເອກກະສານ 3D ຍັງເປັນໄປໄດ້. ຫຼືຢ່າງໄປມາກັບເຄື່ອງມືຖືກັບກ້ອງຖ່າຍຮູບ, ໂທຣະສັບແລະພລັງການຄິດໄລ່ຫຼາຍກວ່າພວກນາຊາ (NASA) ທີ່ໄດ້ມີຕອນໄປລົງທີ່ດວງຈັນ. ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນສິ່ງປະລາດເຫຼົ່ານີ້ໃນຊ່ວງຊີວິດຂອງພວກເຮົາເອງ.

ພວກຊາວຢິວໄດ້ພາກັນລໍຄອຍພຣະເມຊີອາເປັນເວລາຫຼາຍສັດຕະວັດ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ຄຳສັນຍາວ່າພຣະອົງສະເດັດມາຜ່ານພວກຜູ້ກຳນວາຍ, ແຕ່ວ່າມັນຈະເກີດຂຶ້ນໃນຊ່ວງຊີວິດຂອງພວກເຂົາເຈົ້າບໍ່? ຊາຍຄົນນຶ່ງໃນພຣະຄຳພີໄດ້ຮູ້ຈັກຄຳຕອບ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຮູ້ຫຍັງຫຼາຍກ່ວາກັບລາວ, ແຕ່ວ່າພວກເຮົາຮູ້ຈັກສິ່ງນຶ່ງ: ລາວໄດ້ຮູ້ວ່າລາວຈະໄດ້ເຫັນພຣະເມຊີອາກ່ອນທີ່ລາວຈະຕາຍ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ຈົ່ງເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, 3)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ລູກາ 2:25-27

25. ນີ້ແຫຼະ, ມີຊາຍຄົນນຶ່ງໃນກຸງເຢຣູຊາເລັມຊີ ຊີເມໂອນ ເປັນຄົນສົນທັມແລະຢາກເກງພຣະເຈົ້າ ທ່ານໄດ້ຄອຍຖ້ຳວັນທີ່ພວກອິສຣາເອນຈະໄດ້ຮັບຄວາມບັນເທົາທຸກ ແລະພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຊົງສະຖິດຢູ່ກັບທ່ານ. 26. ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດໄດ້ຊົງສະແດງແກ່ທ່ານແລ້ວວ່າ ທ່ານຈະບໍ່ຕາຍຈົນກວ່າຈະໄດ້ເຫັນພຣະຄຣິດຜູ້ມາຈາກອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. 27. ຊີເມໂອນໄດ້ເຂົ້າໄປໃນບໍລິເວນພຣະວິຫານໂດຍພຣະວິນຍານຊົງນຳ ແລະເມື່ອບິດາມານດາໄດ້ນຳເອົາພຣະກຸມມານເຢຊູເຂົ້າໄປ ເພື່ອຈະກະທຳແກ່ພຣະກຸມມານຕາມກົດລະບຽບແຫ່ງພຣະບັນຍັດ.

ທ່ານຊີເມໂອນຕ້ອງການເຮັດສິ່ງນຶ່ງກ່ອນຈະຕາຍ. ຄວາມຈິງແລ້ວ, ພວກເຮົາຮູ້ແຕ່ພຽງສິ່ງດຽວໃນ “ກະຖັງລາຍການ” ຂອງຊີເມໂອນ. ທ່ານຊີເມໂອນໄດ້ລໍຄອຍໝົດຊີວິດຂອງລາວສຳລັບສິ່ງນີ້, ແລະມັນກໍເປັນສິ່ງທີ່ມີຄ່າແທ້ໃນການລໍ

ຄອຍ. ຄວາມປາຖນາຂອງຊີເມໂອນຄືຈະໄດ້ຈັບບາຍພຣະເມຊີອາທີ່ໄດ້ຊົງສັນຍາວ່າຈະມາເພື່ອໄຖ່ຄວາມຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ.

ຄົນສ່ວນຫຼາຍສົມມຸດເອົາວ່າຊີເມໂອນເປັນຄົນແກ່ເພາະວ່າພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ສຸດໄດ້ສັນຍາວ່າລາວຈະບໍ່ເຫັນຄວາມຕາຍກ່ອນລາວຈະເຫັນພຣະເມຊີອາອົງເປັນພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ວ່າພວກເຮົາກໍບໍ່ຮູ້ຈັກ. ພຣະຄັມພິກັບໄດ້ໃຫ້ຂໍ້ຄິດທາງອ້ອມກ່ຽວກັບອາຍຸຂອງລາວ, ແຕ່ວ່າທ່ານລູກາໄດ້ສັງເກດໃຫ້ເຫັນຄຸນສົມບັດສາມຢ່າງ.

1. ລາວເປັນຄົນຊອບທັມແລະມີສັດທາແກ່ກ້າ. ຄຳວ່າ ຊອບທັມ ມີຄວາມໝາຍໆາຍໆວ່າດຳລົງຊີວິດທີ່ຖືກຕ້ອງ. ຄົນສ່ວນຫຼາຍໄດ້ໃຫ້ຄວາມຜິດບາບແລ່ນຊີວິດຂອງພວກເຂົາ; ແຕ່ວ່າ, ຊີວິດຂອງຊີເມໂອນໄດ້ຖືກປົ່ງບອກໂດຍການເຮັດໃນສິ່ງຖືກຕ້ອງ. ມີສັດທາແກ່ກ້າ ໝາຍຄວາມວ່າເຊື່ອຖືໄດ້ແລະສັດຊື່. ມັນຊີ້ບອກວ່າທ່ານຊີເມໂອນໄດ້ດຳລົງຊີວິດດ້ວຍຄວາມຍຳເກງອັນໃຫຍ່ຫຼວງຕໍ່ພຣະເຈົ້າໃນທຸກໆສິ່ງທີ່ລາວໄດ້ກະທຳ.

2. ລໍຄອຍພຣະເມຊີອາ. ຊາຍທີ່ຊອບທັມແລະສັດທາແກ່ກ້າຄົນນີ້ໄດ້ “ເບິ່ງໄປຂ້າງໜ້າທາການປອບໃຈຂອງຊາວອິສຣາເອນ. ” ຄວາມປອບໃຈຂອງອິສຣາເອນຕັ້ງສູນກາງຢູ່ໃນຄວາມຫວັງສຳລັບພຣະເມຊີອາອົງທີ່ຈະນຳຄວາມເລົ່າໂລມໃຈມາສູ່ຊາວອິສຣາເອນທີ່ມີຈິດໃຈອ່ອນເພັງ. ການປອບໃຈອັນນີ້ບໍ່ໄດ້ລວມທັງຄວາມຄິດຝ່າຍການເມືອງທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງຂອງພຣະເມຊີອາ, ແຕ່ວ່າຄວາມຫວັງໃນພຣະເມຊີອາໄດ້ກ່າວໄວ້ໂດຍຜູ້ປະກາດພຣະທັມເອຊາຢາ. “ໃນມື້ນັ້ນພວກເຂົາຈະກ່າວຕໍ່ກັນວ່າ ເບິ່ງແມ່ນີ້ຄືພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ ເຮົາໄດ້ຄອຍຖ້າພຣະອົງເພື່ອວ່າພຣະອົງຈະຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ລອດພົ້ນ ນີ້ຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເຮົາໄດ້ລໍຄອຍຖ້າພຣະອົງໃຫ້ເຮົາຍິນດີແລະຊົມຊື່ນຍິນດີໃນຄວາມພົ້ນຂອງພຣະອົງ.” (ເອຊາຢາ 25:9).

ໃນທາງໃດແດ່ທີ່ພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ສຸດທຳງານໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ?

3. ເຕັມດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ສຸດ. ກ່ອນການສະເດັດມາຂອງພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ສຸດສູ່ທຸກໆຄົນທີ່ເຊື່ອໃນກິດການບົດທິສອງ, ຄົນໄດ້ມີປະສົບການກັບການທຳງານຂອງພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ສຸດໃນທາງທີ່ແຕກຕ່າງກັນ. ທ່ານລູກາໄດ້ບອກພວກເຮົາຮຽບຮ້ອຍແລ້ວວ່າຊີເມໂອນໄດ້ຊອກຫາການດຳລົງຊີວິດທີ່ຖືກຕ້ອງ ແລະກໍສັດທາຕໍ່ພຣະເຈົ້າຢ່າງເຕັມສ່ວນ, ດັ່ງນັ້ນຫົວໃຈຂອງລາວຈຶ່ງບໍ່ໄດ້ຖືກຫຼອກໃຫ້ຫຼົງຕໍ່ການງານຂອງພຣະວິນຍານໃນຕົວຂອງລາວ.

ກໍເໝືອນດັ່ງທີ່ພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ສຸດໄດ້ສັນຍາຕໍ່ຊີເມໂອນວ່າລາວຈະໄດ້ເຫັນພຣະເມຊີອາ, ບັດນີ້ລາວໄດ້ຖືກ “ພຣະວິນຍານຊົງນຳ” ໃຫ້ເຂົ້າໄປໃນວິຫານຖືກຕາມເວລາ. ພວກເຮົາບໍ່ຮູ້ຈັກວ່າຊີເມໂອນຮູ້ຈັກໄດ້ແນວໃດວ່າເດັກເກີດໃໝ່ນີ້ແມ່ນພຣະເມຊີອາ, ແຕ່ວ່າພວກເຮົາສາມາດສົມມຸດເອົາວ່າພຣະວິນຍານອົງດຽວກັນທີ່ໄດ້ຊົງນຳລາວໃນທີ່ນັ້ນກໍໄດ້ເປີດຕາຂອງລາວໃຫ້ຮູ້ວ່າແມ່ນໃຜທີ່ຢູ່ຕໍ່ໜ້າລາວ.

ໃນລະຫວ່າງບາງຈຸດໃນປັດສາດຂອງຊາວອິສຣາເອນ, ພວກຄົນໄດ້ລໍຄອຍຢ່າງຈິດຈໍ່ກ່ຽວເຮືອງການສະເດັດມາຂອງພຣະເມຊີອາ (ລູກາ 3:15). ການຄາດຫວັງທາພຣະເມຊີອາແມ່ນໃນລະດັບສູງ, ເຖິງປານນັ້ນກໍມີຄົນຈຳນວນໜ້ອຍດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ສຳນຶກໄດ້ວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ສະເດັດມາເພື່ອໃຫ້ຄຳທຳນວາຍຕ່າງໆຄົບເຕັມ. ແຕ່ວ່າຊີເມໂອນໄດ້ຮູ້ຈັກ ແລະລາວກໍຈະບໍ່ເຮັດສິ່ງໃດໃຫ້ໜ້ອຍກວ່າການສັຮເສີນພຣະເຈົ້າ.

2. ລູກາ 2:28-32

28. ຊີເມໂອນຈຶ່ງອຸ້ມເອົາພຣະກຸມມານ ແລະສັຮເສີນພຣະເຈົ້າວ່າ, 29. “ຂ້າແດ່ພຣະອົງເຈົ້າ ບັດນີ້ພຣະອົງໄດ້ຊົງໃຫ້ຂ້ອຍໃຊ້ຂອງພຣະອົງໄປເປັນສຸກ ຕາມພຣະທັມຂອງພຣະອົງ. 30. ເພາະວ່າຕາຂ້າພຣະອົງໄດ້ເຫັນຄວາມພົ້ນທີ່ມາຈາກພຣະອົງແລ້ວ. 31. ຊຶ່ງພຣະອົງໄດ້ຊົງຈັດຕຽມໄວ້ຕໍ່ໜ້າໄພພິບັງຫຼາຍ. 32. ເປັນຄວາມສວ່າງສ່ອງແສງແກ່ບັນດາປະຊາຊາດ ແລະເປັນສະງ່າຣາສີແກ່ພວກອິສຣາເອນພິລເມືອງຂອງພຣະອົງ.”

ພວກເຮົາອາດຈະສົງໄສເທິງຄວາມຮູ້ສຶກຂອງທ່ານຊິເມໂອນເມື່ອລາວໄດ້ຈັບແລະອຸ້ມພຣະເຢຊູ. ໃນຂນະໂອ
ກາດເຫຼົ່ານັ້ນ, ຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຄົນນີ້ໄດ້ເຫັນແລະໄດ້ອຸ້ມຜູ້ຊຶ່ງລາວລໍຄອຍຢ່າງຈິດຈໍຈົນໝົດຊີວິດຂອງ
ລາວ. ພວກເຮົາອາດຈະບໍ່ຮູ້ຈັກວ່າລາວມີຄວາມຮູ້ສຶກຢ່າງໃດ, ແຕ່ກໍຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າພວກເຮົາຮູ້ຈັກໃນສິ່ງທີ່
ລາວໄດ້ເວົ້າອອກມານັ້ນ.

ຂໍ້ທີ 29-32 ແມ່ນຄຳສັ່ນແບບທັມມະດາຂອງທ່ານຊິເມໂອນ. ມັນແມ່ນການສະແດງອອກອັນໜ້າປະທັບໃຈເຖິງ
ຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າຂອງຊິເມໂອນ. ຄຳສັ່ນຂອງລາວແມ່ນການໂຕ້ຕອບທີ່ຖືກຕ້ອງຕໍ່ພຣະຄຸນທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້
ຖອກເທົ່າໃສ່ຊີວິດຂອງຊິເມໂອນ.

ໃນຄຳສັ່ນຂອງຊິເມໂອນປະໂຫຍກໃດທີ່ສອນພວກເຮົາກ່ຽວກັບການອອກໄປປະຕິບັດງານຂອງພຣະເຈົ້າ?

ຄຳນຳໜ້າຄຳສັ່ນຂອງຊິເມໂອນດ້ວຍການຂໍຮ້ອງ: ດຽວນີ້, ຂ້າແດ່ພຣະອົງເຈົ້າ ບັດນີ້ພຣະອົງໄດ້ຊົງໃຫ້ຂ້ອຍໃຊ້
ຂອງພຣະອົງໄປເປັນສຸກ ຕາມພຣະທັມຂອງພຣະອົງ.” ພວກເຮົາໄດ້ຍິນຄົນເວົ້າດັ່ງນີ້: “ຂ້ອຍສາມາດຕາຍຫຼັບຕາໄດ້
ຖ້າຫາກຂ້ອຍໄດ້...” ຊິເມໂອນບໍ່ໄດ້ເປັນຄົນຫຼົບລີ້ນປີ້ນຄວາມໃນທາງແບບນັ້ນ; ແທນທີ່ຈະເປັນດັ່ງນັ້ນ, ຄຳເວົ້າຂອງ
ລາວໃຫ້ສຽງຄືກັບວ່າຂ້າໃຊ້ຖືກປົດປ່ອຍໃຫ້ເປັນອິສລະ. ມັນແມ່ນການສັ່ງລາຂອງລາວຈາກໂລກນີ້.

ບັດນີ້ຊິເມໂອນໄດ້ເຫັນ “ການປອບໃຈຂອງຊາວອິສຣາເອນແລ້ວ” (ຂໍ້ 25), ແລະການໂຕ້ຕອບຂອງລາວເຮັດໃຫ້ຈິດ
ຈຳຄ້າຍຄືຄຳທຳນວາຍຂອງຜູ້ປະກາດພຣະທັມເອຊາຢາທີ່ໄດ້ທຳນວາຍໄວ້ແປດຮ້ອຍປີກ່ອນນັ້ນ. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້
ສະແດງໃຫ້ເຫັນແຂນທີ່ບໍ່ຮຸດຂອງພຣະອົງແກ່ສາຍຕາຂອງຄົນທຸກໆປະເທດ; ທົ່ວທຸກທິນແຫ່ງໃນໂລກນີ້ຈະໄດ້ເຫັນ
ຄວາມລອດພື້ນບາບຂອງພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ” (ເອຊາຢາ 52:10). ຄວາມລອດພື້ນຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນສຳລັບ
ທຸກໆຊາດ, ທຸກໆລື້ນ, ແລະທຸກໆຕະກຸນ ທັງຊາວຢິວແລະຊາວຕ່າງຊາດດ້ວຍ. ເປົ້າໝາຍທີ່ໂລກຂອງພຣະເຈົ້າຄືດຶງ
ທຸກໆຄົນໃຫ້ມາຫາພຣະອົງ: “...ມີຝູງຄົນຫລວງຫລາຍເທລືອຄະນານັບ ມາຈາກທຸກປະເທດ ທຸກຕະກຸນ ທຸກຊາດ
ແລະທຸກພາສາ ຄົນເທລື່ານັ້ນນຸ່ງເຄື່ອງສີຂາວ ຖືກ້ານຕານ ຍືນຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະຣາຊບັນລັງແລະຕໍ່ພຣະພັກພຣະເມສາ
ນ້ອຍນັ້ນ” (ພຣະນິມິດ 7:9).

ຄຳປະກາດຂອງຊິເມໂອນອາດຈະເຮັດໃຫ້ຊາວຢິວບາງຄົນໃນພຣະວິຫານໃນມື້ນັ້ນສະດັງຕື່ນ. ຊາວຢິວຍັງພູມໃຈຕໍ່
ຖານະຂອງເຂົາເຈົ້າທີ່ໄດ້ເປັນຄົນທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້. ເຂົາເຈົ້າໄດ້ເຫັນພຣະເມຊີອາໃນຖານະເປັນຜູ້ນຳສິ່ງຂອງ
ເຂົາເຈົ້າ. ເຂົາເຈົ້າໄດ້ສົມມຸດເອົາວ່າພຣະອົງອາດຈະກໍ່ຕັ້ງຣາຊອານາຈັກຂອງເຂົາເຈົ້າ, ຊຶ່ງຈະມີອຳນາດປົກຄອງເໜືອ
ພວກຊາວຕ່າງຊາດ. ຄວາມຈິງແລ້ວຄວາມລອດພື້ນຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ລວມທັງພວກຊາວຕ່າງຊາດທີ່ໄດ້ແລ່ນຕໍ່ຕ້ານ
ຄວາມຄິດລ່ວງໜ້າແລະອະຄະຕິຕ່າງໆຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ໃນຈຸດນັ້ນເອງ, ຊິເມໂອນໄດ້ເຫັນແຕ່ຄົນອື່ນໆບໍ່ໄດ້ເຫັນ ຄວາມພື້ນບໍ່ມີຂອບເຂດຈຳກັດສະເພາະປະເທດດຽວ ດັ່ງ
ນັ້ນຄຳເວົ້າຂອງລາວອາດສາມາດເບິ່ງໄດ້ເປັນບົດເພງຂອງສາສນາທູດ. ການອອກໄປປະຕິບັດງານຂອງພຣະເມຊີອາ
ແມ່ນໄດ້ນຳພວກເຮົາທັງໝົດສູ່ພຣະເຈົ້າ, ແລະສຳລັບສິ່ງນັ້ນພວກເຮົາສາມາດຂອບພຣະຄຸນຢ່າງຕອດໄປເປັນນິດ.

3. ລູກ 2:33-35

33. ຝ່າຍບິດາມານດາຂອງພຣະກຸມມານກໍປລາດໃຈ ດ້ວຍຖ້ອຍຄຳທີ່ຊິເມໂອນໄດ້ກ່າວເຖິງພຣະກຸມມານນັ້ນ. 34. ຊິ
ເມໂອນໄດ້ອວຍພອນແກ່ເຂົາ ແລ້ວກ່າວແກ່ມາຣີອາມານດາພຣະກຸມມານນັ້ນວ່າ, “ເບິ່ງແມ, ພຣະກຸມມານນີ້ຊົງຕັ້ງໄວ້
ເປັນເຫດໃຫ້ຫຼາຍຄົນໃນພວກອິສຣາເອນລົ້ມລົງແລະລຸກຂຶ້ນໃໝ່ ແລະເປັນໝາຍສຳຄັນທີ່ເຂົາຈະກ່າວຕໍ່ສູ້. 35. ເພື່ອ
ຄວາມຄຶດໃນໃຈຂອງຄົນຈຳນວນຫຼາຍຈະໄດ້ປ່າກົດແຈ້ງ ສ່ວນນາງ ດາບຈະແທງຫົວໃຈຂອງນາງເອງໃຫ້ຊອດ.”

ໂຢເຊັບແລະມາຣີອາໄດ້ປະລາດໃຈໃນລູກຂອງເຂົາເຈົ້າຢ່າງແນ່ນອນ. ເຂົາເຈົ້າໄດ້ຮູ້ຈັກວ່າພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ພິເສດ, ແຕ່ວ່າຄຳເວົ້າທີ່ຊິເມໂອນໄດ້ກ່າວເກືອບວ່າທັງໝົດຄົງຍາກສຳລັບເຂົາເຈົ້າທີ່ຈະເຂົ້າໃຈ. ຊິເມໂອນໄດ້ໃຫ້ໝາຍເຫດສາມປະການທີ່ຈະເຫັນຜົນອອກມາຈາກຊີວິດຂອງພຣະເຢຊູ.

- **ພຣະເຢຊູຈະມີຜົນສະທ້ອນຕໍ່ຈຸດໝາຍປາຍທາງຂອງມະນຸດ.** “ເບິ່ງແມ່, ພຣະກຸມມານນີ້ຊົງຕັ້ງໄວ້ເປັນເຫດໃຫ້ຫຼາຍຄົນໃນພວກອິສະຣາເອນລົ້ມລົງແລະລຸກຂຶ້ນໃໝ່...” ປໂຍກນີ້ມີສ່ວນກ່ຽວຂ້ອງກັບການທີ່ພວກເຮົາຕອບສະໜອງຕໍ່ພຣະເມຊີອາແນວໃດ. ຄົນເຮົາສາມາດແບ່ງແຍກໄດ້ສອງກຸ່ມ: ພວກທີ່ລຸກຂຶ້ນມາໃໝ່ (ແຕ່ລະບຸກຄົນຜູ້ທີ່ຮັບເອົາພຣະຄຣິດໂດຍຄວາມເຊື່ອ, ແມ່ນຖືກຍົກຂຶ້ນຈາກຄວາມຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ, ແລະເຂົ້າໄປໃນສວັນ) ແລະພວກທີ່ຖືກລົ້ມລົງ (ພວກຄົນທີ່ປະຕິເສດພຣະຄຣິດ, ຍັງສືບຕໍ່ໃນຄວາມບໍ່ເຊື່ອຂອງພວກເຮົາ, ແລະຖືກໄປສູ່ການລົງໂທດຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ). ຜົນຂອງການກະທຳເຫຼົ່ານີ້ຈະເປີດເຜີຍວ່າຄົນຄິດແນວໃດກ່ຽວກັບລູກຊາຍຂອງມາຣີອາ.
- **ພຣະເຢຊູຈະເປັນຜູ້ຕໍ່ຕ້ານ.** ປໂຍກນີ້ບໍ່ແມ່ນເລັ່ງເຖິງແຕ່ພຽງຄຳເວົ້າດູໝິ່ນເທົ່ານັ້ນ ພຣະຄຣິດຈະອິດທິນລະຫວ່າງຊີວິດແລະຄວາມຕາຍຂອງພຣະອົງ, ແຕ່ວ່າຍັງຕໍ່ຜູ້ທີ່ກຽດຊັງແລະປະຕິເສດພຣະອົງເຊັ່ນກັນ. ພຣະເຢຊູຈະເປັນ “ເຄື່ອງໝາຍ” ຈາກພຣະເຈົ້າທີ່ຫຼາຍໆຄົນຈະປະຕິເສດ.
- **ພຣະເຢຊູຈະເປີດເຜີຍຄວາມຄິດຂອງພວກເຮົາ.** ໂດຍຜ່ານວຽກງານຮັບໃຊ້ຂອງພຣະຄຣິດ, ການສຶກສອນ, ແລະການສະຖິດຢູ່ດ້ວຍ, ຄວາມຄິດຂອງທົ່ວໆຫຼາຍໆໜ່ວຍຈະໄດ້ຖືກເປີດເຜີຍ ແລະຈົນເຖິງດຽວນີ້. ພຣະຄຣິດເປີດເຜີຍພວກເຮົາວ່າເປັນໃຜກັນແທ້. ມັນເປັນທັມມະຊາດທີ່ຢາກແລ່ນໜີຈາກບາງຄົນທີ່ຈະເປີດເຜີຍພວກເຮົາ. ພວກເຮົາບໍ່ຢາກໃຫ້ການກະທຳຕ່າງໆຂອງພວກເຮົາຖືກຄົ້ນພົບ. ການປະຕິເສດພຣະເມຊີອາຂອງມະນຸດກໍຈະຖືກເປີດເຜີຍຂຶ້ນຕອນຫົວໃຈອັນຊົ່ວຮ້າຍຂອງພວກເຮົາ.

ໃນອີກດ້ານນຶ່ງ, ເມື່ອຄວາມຄິດຂອງພວກເຮົາຖືກເປີດເຜີຍ, ຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາກໍຖືກເຜີຍແບ່ງອອກ. ເມື່ອພວກເຮົາຫາກຍອມສາລະພາບ, ພຣະເຢຊູກໍຍົກໂທດໃຫ້. ເມື່ອພວກເຮົາຫາກໄວ້ວາງໃຈພຣະອົງ, ພຣະເຢຊູປ່ຽນຈຸດໝາຍປາຍທາງອັນຕະຫຼອດໄປຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາມີຄວາມຫວັງຢ່າງແນ່ນອນເມື່ອພວກເຮົາໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຢຊູ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ພວກເຮົາສາມາດມີຄວາມຫວັງອັນແນ່ນອນໃນພຣະຄຣິດເຈົ້າ. ເພື່ອຊຸບລ້ຽງຄວາມຫວັງນັ້ນ, ຈົ່ງເລືອກເອົາການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຂໍ້ນຶ່ງໃນຂ້າງລຸ່ມນີ້.

- **ຖວາຍສັຣເສີນ.** ຄຳໂຕ້ຕອບທຳອິດຂອງຊິເມໂອນແມ່ນການຖວາຍສັຣເສີນ.
- **ລໍຄອຍ.** ຄວາມລອດພົ້ນຂອງພຣະເຢຊູນຳເອົາເສລີພາບແລະຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີ; ແຕ່ວ່າ, ພວກເຮົາຕ້ອງຍັງຢູ່ໂລກທີ່ເຕັມດ້ວຍຄວາມບາບຈົນກວ່າພວກເຮົາໄປຢູ່ກັບພຣະອົງໃນສວັນ.
- **ໄປ.** ຄຳເວົ້າຂອງຊິເມໂອນໄດ້ສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນຄວາມລອດພົ້ນຂອງພຣະຄຣິດທົ່ວທັງໂລກນີ້.

ໃນພວກເຮົາບໍ່ມີຜູ້ໃດຮູ້ຈັກແນ່ນອນວ່າຍັງດົນປານໃດຈຶ່ງຈະຈາກໂລກນີ້ໄປ. ແຕ່ວ່າພວກເຮົາຮູ້ຈັກວ່າພວກເຮົາມີຄວາມຫວັງອັນແນ່ນອນເມື່ອພວກເຮົາຫາກໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຢຊູ. ແລະພວກເຮົາຍັງມີໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບໃນການແບ່ງປັນຄວາມຫວັງອັນນັ້ນໃຫ້ກັບຄົນອື່ນໆ.

ອຸປຸກໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ PA

